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Concept verslag commissie Samenleving 9 november 2021

Datum 09-11-2021
Tijd 19:30 - 22:55
Locatie Raadzaal
Voorzitter H.T.W. Visser
Aanwezigen

Afwezigen

College

B.L.Y. van Die, D. Riswick, A. Ok,  F. Jansen,  mw. J de Nooij, W.L.J. Voetdijk-ten 
Have, M. Lap, D.M. van der Velden, J. Harmsen, J.G.B.A.  Lombarts, P. de Winkel

L.L.M. Engels, A. Ilhan, M.B.M. Jansen, J. de Nooij, L. van der Velden

B. Elfrink, N. van Dellen, H. Winters

1 Opening en vaststellen agenda
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

Er hebben zich twee insprekers gemeld voor agendapunt 5 en een inspreker voor 
agendapunt 7. De voorzitter stelt voor de agenda als volgt te wijzigen:
Beginnen met agendapunt 1,2, 3, 4,5 inspraak gevolgd door bespreking raadsvoorstel, 
7 inspraak gevolgd door bespreking raadsvoorstel, 6, 8 en verder.
Met deze wijziging van de agenda wordt ingestemd.

Afwezig:
Lokaal Belang: 
Dhr. Engels, hij wordt vervangen door mw. Riswick
Mw. Ilhan, zij wordt niet vervangen
CDA: dhr. De Nooij, hij wordt vervangen door dhr. Jansen
PvdA: mw. Jansen, zij wordt vervangen door dhr. Lap 
SP: mw. Van der Velden, zij wordt niet vervangen
.

2 Inspraak
Aangemeld voor inspreken:
Bij agendapunt 5: de heer F. Koolen en de heer W. van Haren
Bij agendapunt 7: de heer W. Keurntjes

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
Mw. Van der Velden (GL) verzoekt om bij de beantwoording van wethouder Winter bij 
punt 3 de term bejaardentehuizen te vervangen door verpleegtehuizen.
Verder wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld.

4 Vaststellen planningslijst en lijst toezeggingen en moties
Wethouder Elfrink:
Ten opzichte van de vorige planningslijst zijn er twee raadsvoorstellen vervallen voor 
de maand december. Dit zijn:
- raadsvoorstel Aanvraag vangnetuitkering: deze hoeft niet aangevraagd te worden;
- raadsvoorstel Aanwijzingsbesluit SW (uitvoering sociale werkvoorziening). Een 
aanwijsbesluit voor de WSW is een collegebevoegdheid, tenzij het ingrijpende effecten 
heeft. De effecten zijn veel kleiner dan eerst gedacht. De raad zal een 
raadsinformatiebrief ontvangen en in december komt er een raadsinformatieavond.
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Naar aanleiding van deze mededeling wordt de vraag gesteld voor welke periode 
Scalabor door het college zal worden aangewezen voor uitvoering van de WSW 
antwoordt de wethouder dat daar nog geen besluit overgenomen is, maar de 
wethouder vermoedt dat dit voor drie jaar zal zijn. Als dit niet correct is zal zij de raad 
hierover informeren.

De lijsten worden vastgesteld.

5 Z/20/377840 Beschikbaarstelling krediet onderwijshuisvesting 2022
Inspraak dhr. Koolen
De inspraaktekst is bij de agenda gevoegd.
Naar aanleiding van de inspraak worden diverse vragen gesteld over onder andere de 
leefbaarheid voor de omwonenden, verkeersveiligheid en de bouw van de gymzaal op 
de NME-locatie. Deze vragen zijn door dhr. Koolen beantwoord. 

Inspraak dhr. Van Haren
De inspraaktekst is bij de agenda gevoegd.
Naar aanleiding van de inspraak worden diverse vragen gesteld over onder andere de 
afstand van de (mogelijke) nieuwbouw tot de tuinen van de woningen aan de 
Heldringstraat, de verkeersveiligheid m.n. voor de jongste kinderen en de voorgestelde 
meerlaagsbouw. Deze vragen zijn door dhr. Van Haren beantwoord.

Namens het college worden de vragen gesteld door de commissieleden beantwoord 
door de portefeuillehouder Van Dellen.
De portefeuillehouder vraagt aan mw. Van der Velden (GL) of zij kan instemmen met 
schriftelijke beantwoording van de vragen die zij gesteld heeft. Hierop wordt 
bevestigend geantwoord.
Dhr. Van Dellen geeft aan dat er door diverse sprekers veel genoemde zaken voor 
waar worden aangenomen en daarmee vast staan. Hij benadrukt dat er alleen nog 
maar sprake is van plannen en mogelijkheden die onderzocht worden en er nog geen 
besluiten genomen zijn. Hij geeft een toelichting bij de vraag over het opschuiven van 
de rooilijn. 
De wens voor een locatie waarop het mogelijke is een doorlopende leerlijn aan te 
kunnen bieden is afkomstig van de schoolbesturen.
Naar aanleiding van de opmerking dat het raadsvoorstel alleen maar gaat over variant 
3A en dat daarmee de suggestie gewekt wordt dat er niets anders mogelijk is geeft de 
wethouder aan dat er eigenlijk zou moeten staan “Voorbereiding bouwproject school 
met doorgaande leerlijn.” Vestersbos is een “werknaam” zoals er ook jarenlang 
gesproken is over de BAT-locatie terwijl deze wijk een andere naam heeft. Uit het 
onderzoek moet blijken of variant 3A haalbaar is, ook m.b.t. verkeersveiligheid en de 
overige aspecten die ook in deze bespreking aan de orde geweest zijn.
Als er gevraagd wordt naar de onderbouwing van een doorlopende leerlijn zegt de 
wethouder toe hierover stukken toe te zenden.
Naar aanleiding van een punt van orde ingediend door dhr. Lap adviseert de voorzitter 
de commissieleden om dit te bespreken in een komend fractieoverleg en de 
fractiegenoten voor te stellen bij de raadsvergadering en punt van orde in te dienen om 
dit raadsvoorstel van de agenda te verwijderen.

6 Z/21/399736 Beleidsplan Sport en bewegen gemeente Zevenaar 2021-2028
Namens het college worden de vragen gesteld door de commissieleden beantwoord 
door de portefeuillehouder Van Dellen.
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De portefeuillehouder geeft in een korte schets weer welke onderzoeken er in de 
afgelopen jaren allemaal hebben plaatsgevonden en hoe deze uiteindelijk ook in het 
voorliggende beleidsplan zijn verwerkt. Ook legt de wethouder uit hoe de 
sportverenigingen bij de voorbereidingen van dit plan betrokken zijn. 

Conclusie: Hamerstuk voor de agenda van de komende raadsvergadering.

7 Z/21/399865 Verordening individuele studietoeslag en Verordening individuele 
inkomenstoeslag

De heer W. Keurntjes heeft, gelet op het late tijdstip besloten af te zien van het 
inspreken in persoon.

Namens het college worden de vragen gesteld door de commissieleden beantwoord 
door de portefeuillehouder Elfrink

Er zijn vragen over de ingangsdatum van de gewijzigde verordening en over de datum 
tot wanneer de huidige verordening van kracht is. De wethouder zegt toe dit na te gaan 
en zo nodig hier schriftelijk op terug te komen. Ook op de vraag waarom de 
Participatieraad niet over de voorgestelde wijziging van de verordening is 
geraadpleegd zal de wethouder schriftelijk antwoorden.

Conclusie: Aangezien nog niet alle commissieleden kennis hebben kunnen nemen 
van de inspraak tekst en de portefeuillehouder nog vragen moet beantwoorden wordt 
dit raadsvoorstel een Bespreekpunt op de agenda van de komende raadsvergadering. 
Bij het vaststellen van de agenda kan dit alsnog tot hamerstuk worden.

8 Z/21/398666 Wijziging gemeenschappelijke regeling MGR per 2022
Namens het college worden de vragen gesteld door de commissieleden beantwoord 
door de portefeuillehouders Van Dellen en Elfrink.

De inkoop/aanbesteding van de educatie inburgering is in regioverband opgepakt en 
dat zijn dezelfde gemeentes die ook deelnemen aan de MGR dus is het logisch om dit 
bij de MGR onder te brengen. 

Conclusie: Hamerstuk voor de agenda van de komende raadsvergadering.

9 Stand van zaken Sociaal Domein
Wethouder Elfrink geeft volgens afspraak de stand van zaken weer met betrekking tot 
de slachtoffers van de toeslagenaffaire. Met iedereen is inmiddels contact geweest. De 
meeste mensen hebben geen verdere zorgvraag. Wel is er behoefte aan contact met 
lotgenoten. Het is voor hen mogelijk om bij een groep lotgenoten in Arnhem aan te 
sluiten. Er wordt ook door de gemeente gekeken of een lotgenoten groep ook in 
Zevenaar opgezet kan worden.  Er is inmiddels een start gemaakt met het 
kwijtschelden van schulden voor de mensen die daarvoor in aanmerking komen. 

10 Punten van orde commissie
Er zijn geen punten van orde.

11 Mededelingen portefeuillehouders
Er zijn geen mededelingen van de portefeuillehouders.
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12 Rondvraag
Mw. Harmsen vraagt naar de stand van zaken m.b.t. de opvang van vluchtelingen. 
Wethouder Elfrink meldt dat in een gesprek tussen het COA en de regio de 
gesprekspartners niet nader tot elkaar gekomen. Het COA is op zoek naar een locatie 
voor een GVL voor grootschalige opvang.  De gemeenten blijven bij het standpunt dat 
zij alleen bereid zijn kleinschalige opvang. Dit is de huidige stand van zaken.

13 Sluiting
De voorzitter bedankt iedereen voor de lange en prettige vergadering en sluit 
deze om 22:55 u. 
Namens de Agendacommissie,
Roelien Heemsbergen, commissiegriffier


